
                                VERSLAG OVER HET JAAR 2016 
              VAN DE VERENIGING KRING KBO GEMEENTE BREDA. 
 
BESTUUR. 
Het bestuur van de kring Breda bestond op 1 januari 2016 uit: 
Voorzitter:                     Ben Martens. 
Secretaris:                      Jan van Berkom. 
Penningmeester:          Rien van Ginneken. 
Adviseur:                        Piet Houtepen. 
In de loop van 2016 is er wijziging opgetreden in de samenstelling 
van het bestuur, door het overlijden van Rien op 27 september 2016. 
Daarnaast zijn tot het bestuur toegetreden Wim Hendrikx, Louis Smits, 
en Hans Mannaert die het penningmeesterschap van Rien heeft overgenomen. 
Het Dagelijks Bestuur heeft in 2016 vergaderd op: 19 januari,1 maart, 
26 april, 18 mei,14 juni,28 juli,14 september,11 oktober,16 november en 
13 december. 
Tijdens deze vergaderingen werden afspraken gemaakt over komende 
bijeenkomsten en verslag uitgebracht over bijgewoonde bijeenkomsten 
VERTEGENWOORDIGINGEN. 
OOB door: B.Martens, W.de Beet en M.van Ginneken.( tot 27-09 ) 
WMO-klankbordgroep: B. Martens en M. Huijbregts. 
Reizigersoverleg Deeltaxi West-Brabant; J.v.Berkom. 
Werkgroep GWI: P. Houtepen. 
Verankeringsgroep Prinsenbeek: P.Houtepen. 
Penningmeesteroverleg KBO-Brabant: M.v.Ginneken.(tot 27-09) 
ICT-werkgroep: M. Huijbregts. 
Lokale belangenbehartiging: M.v. Ginneken.(tot 27-09) 
Adviescommissie Tussenniveau: B. Martens en M.v.Ginneken (tot 27-09). 
Marge in beeld 2: J.v.Berkom. 
Werkgroep preventief huisbezoek: B. Martens. 
Overleg met WIJ: B. Martens, M.v. Ginneken, P. houtepen en J.v.Berkom. 
ACTIVITEITEN. 
15 januari was er een informatieve bijeenkomst met WIJ. 
De eerste DB-vergadering van dit jaar werd gehouden op 19 januari. 
Op 26 januari vond er onder de titel “Onderweg naar nieuwe wegen.” 
een bijeenkomst plaats met als doel hoe kunnen we in de toekomst als 
afdelingen functioneren. Welke handvaten hebben we nodig. Rien is 
kartrekker en hij zal een nieuwe geactualiseerde notitie maken. 
Op 17 februari wordt er een kringvergadering gehouden. 
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Tijdens deze bijeenkomst doet de voorzitter verslag van de bijeenkomst 
van 26 januari .De bedoeling is o.a. te bekijken hoe de afdelingen eventueel 
meer samen kunnen gaan werken in het belang van de leden. 
Op 26 februari vond er weer een bijeenkomst met WIJ plaats. 
Tijdens de DB-vergadering van 1 maart werd de kringvergadering van 23 maart 
voorbereid. 
Op 11 maart is het bestuur aanwezig geweest op de Expeditiedag Breda Doet. 
Tijdens de kringvergadering van 23 maart werden de jaarstukken goedgekeurd. 
Aan het begin van deze bijeenkomst hebben Ingrid Gerritsen over STIB 
(Steunpunt Informele zorg Breda) en Netty van Alphen voorzitter van 
Alzheimer Breda vertelt over de werkzaamheden van hun organisaties. 
De nieuwe voorzitter van de afdeling Bavel Ria Blokdijk werd welkom geheten 
en Frans Mertens werd bedankt voor zijn jaren lange inzet. Als nieuwe voor- 
zitter van de afdeling Liesbos werd Wim Hendrikx verwelkomd. 
Op 8 april vond er weer een informeel overleg plaats met WIJ. 
Op 25 april was het bestuur aanwezig op de bijeenkomst van het VBOB over 
“Effecten veranderingen in de zorg 2016.” 
26 april werd onder grote belangstelling een Koninklijke Onderscheiding uit- 
gereikt aan de secretaris. 
Op 18 mei vond er weer een DB-vergadering plaats. 
Tijdens deze vergadering werd de kringvergadering van 25 mei voorbereid. 
Op de kringvergadering van 25 mei wordt het jaarverslag van de secretaris 
over het jaar 2015 vastgesteld. Voorts werd stil gestaan bij de ernstige ziekte 
van Rien. Hierdoor is het werk van de werkgroep ook stil blijven staan. 
De voorzitter stelt voor als basis voor verder overleg uit te gaan van het  
beleidsplan van KBO-Brabant dat in de vergadering van 30 juni zal worden 
aangenomen. 
27 mei vond er weer overleg met WIJ plaats. 
Op 30 mei vond het Regionaal Beraad plaats. Tijdens deze bijeenkomst werden 
de stukken voor de Algemene Vergadering van KBO- Brabant besproken en zo 
nodig van commentaar namens de regio afgewerkt. 
14 juni werd er weer een DB-vergadering gehouden. 
15 juni was het bestuur aanwezig op de bijeenkomst van het VBOB met als titel 
“VBOB op weg naar 2020.” 
30 juni vond in Udenhout de Algemene Vergadering van KBO-Brabant plaats. 
Tijdens deze vergadering werd het jaarverslag en het financieel verslag over 
2015 vastgesteld. Tevens werd het concept Beleidsplan KBO-Brabant 2016- 
2020 vastgesteld. 
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28 juli vond er een DB-vergadering plaats. Tijdens deze bijeenkomst werd o.a. 
de  kringvergadering voorbereid. 
Tijdens de kringvergadering van 24 augustus wordt door mevrouw Kousemaker 
en de heer Riemens, beleidsmedewerkers van de gemeente Breda nadere toe- 
lichting gegeven over de gewijzigde subsidieregeling. Voor wat de afdelingen 
betreft zal het voornamelijk gaan over de subsidie voor het huren van ruimtes. 
Ook wordt aandacht besteed aan de wervingskrant. Besloten wordt voorts dat 
we meer gaan vergaderen en wellicht ook op andere locaties. 
14 september is er weer een DB-vergadering. Tijdens deze vergadering wordt 
de kringvergadering van 22 september voorbereid. 
Tijdens de kringvergadering wordt o.a. opgemerkt, dat we met heel veel ver- 
schillende organisaties te maken krijgen zoals, de wijktafels, de GWI-gebieden, 
de sociale wijkteams, Zorg voor elkaar ect. Over o.a. het aantal GWI-gebieden 
is onduidelijkheid. De bezetting bij de afdelingen is verschillend, zo hebben niet 
alle afdelingen VOA’s en belastinginvullers. Wim Hendrikx gaat binnen het DB 
proefdraaien. Voorts wordt aangekaart dat door het wegvallen van subsidie 
voor het VBOB de afdracht aan KBO-Brabant zal moeten worden verhoogd. 
Op 27 september krijgen we het droevige bericht dat Rien is overleden. 
Op 1 oktober vindt de begrafenis van Rien onder grote belangstelling plaats. 
Tijdens de dienst in de Mariakerk worden de verdiensten en de belangrijke 
plaats die Rien binnen de KBO vervulde door de voorzitter op gepaste wijze 
kenbaar gemaakt. 
11 oktober wordt tijdens de DB-vergadering goed gevoeld hoe we de inbreng 
van Rien missen. We zullen op zoek moeten naar een plaatsvervanger en dat 
zal niet meevallen. De komende kringvergadering wordt voorbereid. 
21 oktober vindt er een informeel overleg plaats met WIJ. 
Tijdens de kringvergadering van 26 oktober worden de stukken met betrekking 
tot de Algemene Vergadering van KBO-Brabant besproken. Aan de orde komen 
een eventuele verhoging van de afdracht aan KBO-Brabant en de bezinning op 
de naam KBO. De vergadering is van mening dat getracht moet worden om 
een verhoging van de afdracht te voorkomen en dat de naam KBO als merk- 
naam gehandhaafd moet worden. Voorts wordt medegedeeld, dat door de 
kring als vervanger van Piet Houtepen in het hoofdbestuur Monique van de 
Voorde is voorgedragen. 
In het Regionaal Beraad van 31 oktober zijn de stukken met betrekking tot de 
Algemene Vergadering besproken. Ook hier was van mening dat verhoging van 
de afdracht voorkomen moet worden. Er moet goed gekeken worden naar het 
werkplan. Wat moet en wat kan. Ook is men van mening dat de naam KBO als 
merknaam gehandhaafd moet blijven. 
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Op 16 november vond er een DB-vergadering plaats waarin kennis gemaakt 
werd met Monique van de Voorde. 
Op 17 november vond op het provinciehuis te Den Bosch de themadag plaats 
“Vitaal Brabant.” Samen naar een vitaler, welvarender en socialer Brabant. 
Tijdens de Algemene Vergadering van KBO-Brabant op 1 december werd het 
werkplan en de begroting 2017 vastgesteld. Vond een vooruitblik plaats over 
de contributie 2018. Werd Monique van de Voorde gekozen in het bestuur en 
afscheid genomen van Piet Houtepen. En vond een bezinning plaats over de 
Naam/logo KBO_Brabant. 
Op 13 december vond de laatste DB-vergadering van dit jaar plaats. Gesproken 
is o.a. over de opvolging van Rien en er werd besloten dat de voorzitter zijn 
gebruikelijke eindejaarsbrief zal maken. 
SLOT. 
Op 1 januari 2016 had de kring een ledenbestand van  4113 leden. 
De stand per 31 december 2016 was 4081 leden. 
Helaas weer een achteruitgang. 
Er is dus werk aan de winkel. 
In de afdelingen en door de vertegenwoordigers in de verschillende overleg- 
organen is weer veel werk verricht. 
Er zal weer veel beroep moeten worden gedaan op onze vrijwilligers. 
We zullen dus zuinig op hen moeten zijn. 
Dank voor wat U in het afgelopen jaar hebt gepresteerd en het bestuur hoopt 
ook in 2017 op uw onontbeerlijke inzet te mogen rekenen. 
Breda, mei 2017. 
Jan van Berkom. 
Secretaris kring KBO gemeente Breda.                                                      
 
 


